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Møteprotokoll 

7/14 

 

 

 

Møte: 

 

Arbeidsutvalget 

Møtested: Sørkedalsveien 150 A. Møterom Bogstad, 3 etg. 

Møtetid: 27.10.2014 kl. 18:00 

Sekretariat: 23 47 60 64 

 

 

 

 

 

Møteleder: Elin Horn Galtung (H) 

  

Tilstede:  Lars Asbjørn Hanssen (H) 

Arild Gjervan (H) 

Carl Lindblad (A), 

Terje Bjøro (V)  

Arne Eugen Boysen (F),  

  

Forfall:  

  

Som vara møtte:  

  

I tillegg møtte: Jan Olsen Nytveit, bydelsdirektør 

  

Møtesekretær: Berit Nilsen 

  

 

 

Åpen halvtime 

Det var ikke publikum til stede. 

Godkjenning av innkalling 

Innkallingen ble godkjent uten merknader. 

Godkjenning av sakskart 

Sakskartet ble godkjent uten merknader. 

 

Gjennomgang av sakskartet til bydelsutvalgets møte 13. november 2014 

Sakskartet til bydelsutvalgets møte 13. november 2014 ble gjennomgått og sakene fordelt til 

komiteene. 
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Sak 191/14 Charlotte Andersens vei 5 A-C. Bestilling av oppstartmøte har svarfrist 4.11.2014. 

Arbeidsutvalget gir byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen fullmakt til å uttale seg på 

vegne av bydelsutvalget. Komiteens vedtak legges frem for bydelsutvalget til orientering. 

 

Sak 200/14 Kulturpris 2014 og sak 201/14 Frivillighetspris 2014. Arbeidsutvalget gir barn-, 

ungdom og kulturkomiteen fullmakt til å innstille til bydelsutvalget kandidater til årets priser. 

Eventuelt 

Elin Horn Galtung (H) fremmet forslag til uttalelse fra bydelsutvalget i sak om Høring: Idéfase 

nytt Oslo universitetssykehus-Campus Oslo. Forslaget ble enstemmig vedtatt i arbeidsutvalget. 

Uttalelsen legges frem for bydelsutvalget til orientering 

 

Elin Horn Galtung (H) informerte om at beboerne i Hovseterveien 88 jobber med å få de 

pågående utbedringer av bygget gjennomført til et akseptabelt resultat. Det er derfor nå etablert 

en beboerforening for de kommunale utleieblokkene i området, og den har avholdt flere møter 

hvor blant annet Boligbedriften har møtt.. 

 

Elin Horn Galtung (H) informerte videre om at det ikke er skjedd noe nytt i forbindelse med 11 

bane i Sørkedalsveien 148. 

 

Elin Horn Galtung (H) etterlyste konseptvalg utredning til Røatunnelen og ba om at dette purres 

opp. 

 

Arild Gjervan (H) Informerte om at fredningen av Bogstad gård og området rundt ikke vil være 

til hinder for bygging av gang- og sykkelveier. Fredningsvedtaket skal markeres ved en 

tilstelning på gården om formiddagen 28.11.2014. 

 

Arild Gjervan (H) Hadde vært på befaring ved Strømsdammen i forbindelse med forslag om en 

turvei fra denne og inn i Marka.. 

 

Lars Asbjørn Hanssen (H) fremmet problemstillingen med bygging av fortau i Svendstuveien 

hvor det ikke er skjedd noe. 

 

Endring av dag for desember møte i bydelsutvalget. 

Bydelsutvalget endrer sin møtedato i desember fra 11.12 til 18.12.2014. Årsak til endringen er 

at bydelen må avvente bystyrets budsjettbehandling. 

 

Saker til behandling 
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Saker til behandling 

22/14 Protokoll fra møte i arbeidsutvalget 22. september 2014 

 
Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Arbeidsutvalget 27.10.2014 22/14 

 

 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 

Arbeidsutvalget godkjenner protokollen fra møte 22. september 2014. 

 

 

Møtebehandling 

 

 

Votering 

Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

Arbeidsutvalget behandlet saken i møte 27.10.2014 og fattet følgende vedtak  

Arbeidsutvalget godkjenner protokollen fra møte 22. september 2014. 

 

 

 

Oslo. 27.10.2014. 

 

 

 

Elin Horn Galtung (H) 

leder 

 

 


